
 

ZAPISNIK 

 

Predmet: Konstituirajuća sjednica Gospodarskog savjeta Fakulteta organizacije i informatike Sveučilišta 

u Zagrebu  

Vrijeme i mjesto održavanja: 22. ožujka 2023., 10:00 – 11:30h, osobni i online sastanak (BBB i Vila Oršić, 

Petra Preradovića 15, DV 1)  

Prisutni: 

• Hajdi Ćenan – airt suosnivačica & izvršna direktorica / Predsjednica CRO STARTUP (online)  

• Moreno Grgurić – izvršni direktor za digitalne platforme (IBM iX DACH&Croatia)  

• Goran Kanižaj – predsjednik Uprave, SICK Mobilisis d.o.o. 

• Goran Kovačević – potpredsjednik za razvoj poslovanja, Infinum d.o.o. 

• Sandro Lazarić – direktor, Arbona d.o.o. 

• Marin Tadić – Voditelj klastera za Mađarsku, Slovačku. Srbiju i Hrvatsku / generalni direktor 

Oracle Hrvatska d.o.o. (online) 

• Slavko Vidović – direktor, InfoDom d.o.o. 

• Prof.dr.sc. Nina Begičević Ređep – dekanica FOI-ja   

• Prof.dr.sc. Dragutin Kermek – prodekan za studijske programe FOI-ja 

• Prof.dr.sc. Marina Klačmer Čalopa – predekanica za poslovanje i ljudske potencijale 

• Prof.dr.sc. Neven Vrček – profesor 

• Doc.dr.sc. Katarina Pažur Aničić – voditeljica Centra za podršku studentima i razvoj karijera FOI 

 

Opravdali izostanak: 

• Lidija Karaga – Predsjednica Uprave, Poslovna inteligencija d.o.o. 

• Vedrana Miholić – direktorica prodaje, CROZ d.o.o. 

• Nikola Pavešić - Startup Ecosystem director, Infobip d.o.o. 

 

Predložen je sljedeći dnevni red: 

1. Konstituiranje Gospodarskog savjeta i uloga Savjeta 

2. Postojeći modeli suradnje FOI-ja s gospodarstvom 

3. Plan aktivnosti i novi modeli suradnje 

4. Ostala pitanja 

 

Predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen.  

Sastanak je pokrio sljedeće teme:  

• Prof.dr.sc. Nina Begičević Ređep predstavila je ulogu Gospodarskog savjeta – unaprjeđenje 

suradnje s gospodarstvom. Potrebna je sinergija gospodarstva i Fakulteta organizacije i 

informatike kako bi se studijski programi uskladili s potrebama tržišta, a sve s ciljem 



 

unaprjeđenja kompetencija studenata i usklađenja s potrebama tržišta primjenom modela 

učenja kroz rad (work - based learning - WBL) i rješavanja problemskih zadataka (problem-based 

learning - PBL), stručne prakse, pozvanih predavanja, radionica, intenzivnih programa. Otvorena 

je mogućnost projektne suradnje, a objavljeni su i natječaji na koje se mogu prijaviti zajednički 

projekti. 

• Goran Kanižaj - predsjednik Uprave SICK Mobilisis d.o.o. godine predložen je za predsjednika 

Gospodarskog vijeća. Goran Kanižaj, jednoglasnom odlukom nazočnih članova Gospodarskog 

savjeta, imenuje se predsjednikom Gospodarskog savjeta Fakulteta organizacije i informatike. 

• Prof.dr.sc. Nina Begičević Ređep pozvala je članove Savjeta da sudjeluju u reviziji studijskih 

programa (Informatika i Ekonomika poduzetništva) FOI-ja s ciljem da se revizija provodi 

kontinuirano i da se programi prilagode potrebama tržišta rada u dinamičnom i turbulentnom IT 

području. 

• Dekanica je predstavila i novi projekt FOI-ja – Regionalni centar za predinkubaciju u pametnoj 

industriji vrijedan 6 milijuna eura, čija se izgradnja planira u jesen 2023. godine, te zamolila 

članove Gospodarskog savjeta da podrže projekt osiguravanjem potencijalnih mentora, kao i u 

razvoju programa te ulaskom u Think Tank Centra za predinkubaciju. Program Centra koristit će 

studentima svih studijskih programa FOI-ja (Ekonomika poduzetništva i Informatika) u ranom 

prepoznavanju njihovih poduzetničkih ideja. 

• Prof.dr.sc. Nina Begičević Ređep pozvala je članove Savjeta da se kao partneri uključe u 

nadolazeće natječaje financirane iz europskih fondova, te da nastave podržavati rad Fakulteta 

kroz program StartUP@FOI, Tjedan karijera, CECIIS. 

 

Nakon dekaničina uvodnog izlaganja, otvorila se rasprava u kojoj su prisutni članovi Savjeta istaknuli 

sljedeće: 

• Goran Kanižaj – predsjednik uprave SICK Mobilisis d.o.o. složio se da postoji nedostatak podrške 

u procesima inkubacije i predinkubacije. To je potreba tvrtki koje tek počinju poslovati. Također, 

složio se da članovi Savjeta svojim iskustvom i savjetima mogu doprinijeti procesu. 

• Goran Kovačević – potpredsjednik za poslovni razvoj Infinum d.o.o., istaknuo je da je uključen u 

razvoj startupa Choncha koji je dio StartUP@FOI programa. Izrazio je interes da se na kolegijima 

FOI-ja više pažnje posveti novim tehnologijama poput SWIFT-a i Kotlina. Također, veći naglasak 

treba staviti na područje UX/UI dizajna. Razgovaralo se o mogućnosti da se Infinum Akademija 

prijavi kao intenzivni program u suradnji s FOI-jem kroz Sveučilište, te da studenti FOI-ja nakon 

završetka Akademije steknu određeni broj ECTS bodova. CPSRK će provjeriti mogućnosti 

realizacije ovog prijedloga. 

• Moreno Grgurić, izvršni direktor za digitalne platforme IBM iX DACH & Croatia, izjavio je kako za 

pojedina područja IT industrije poput QA nema adekvatnog kadra, te su spremni svojim znanjem 

i iskustvom doprinijeti razvoju određenih tečajeva ili intenzivnih programa. 

• Sandro Lazarić – predsjednik Uprave Arbona d.o.o., potvrdio je odličnu dosadašnju suradnju s 

Fakultetom organizacije i informatike. Vjeruje da članovi Savjeta svojim znanjem i savjetima 

mogu pridonijeti razvoju Regionalnog centra za predinkubaciju u pametnoj industriji. 

• Hajdi Ćenan – CroAI, istaknula je kako je upoznata s projektom te također smatra da je ovakav 

projekt neophodan. Svojim iskustvom i znanjem pomoći će u uspostavi i provedbi aktivnosti 

Centra za predinkubaciju u pametnoj industriji. Podržava ideju interdisciplinarnosti Centra. 

• Slavko Vidović - direktor InfoDom d.o.o. istaknuo je promjene koje se događaju u IT sektoru s 

obzirom na procese digitalne transformacije i razvoj umjetne inteligencije. Dekanica je također 

spomenula inicijativu i udrugu koju je pokrenuo Slavko Vidović pod nazivom CroSI - udruga za 

promicanje pametnih industrija te stratešku inicijativu pod nazivom "Pametne industrije i 

digitalna transformacija". 



 

 

Zaključak:  

Prof.dr.sc. Nina Begičević Ređep zaključila je da će se, uz planirana dva sastanka godišnje, Gospodarski 

savjet sastajati prema potrebi, te će pojedinačno komunicirati s članovima Savjeta na temu pokretanja 

određenih inicijativa i njihovog uključivanja u aktivnosti Fakulteta. 

Sastanak je završio 22. ožujka 2023. godine u 11.30 sati. 

 

Zapisnik pripremile: 

Marija Ister, dipl. oec.  

Doc.dr.sc. Katarina Pažur Aničić 


